
 

 

 

Styrelsemöte klockan 16:15, 2023-01-30, Kontoret Engelska Parken 
 

Närvarande:  

Maja Axling, Alice Tegebro, Alyssa Larsson, Amelie Lundén, Tuva Ärlemalm, Jakob 

Pettersson, Johanna Carlé, Josefin Persson Ståhl, Lina Borgström, Max Thorén,  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.53 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Val av datum för fotografering läggs till under § övriga frågor. 

Efter ovanstående ändringar beslutar styrelsen att godkänna dagordningen  

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte 

Tuva Ärlemalm väljs till justeringsperson. 

§ 4 Må-bra-runda  

Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället.  

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning  

Ordförande  

Har tillsammans med Lina pratat med Nordea angående teckningsrätt.  Har deltagit på 

Dynamicuseventet under insparken och haft avstämningar med Alyssa kring insparken. 

Försöker få till att komma ut i A-klasserna och presentera Dynamicus. Sammanställer 

dokument som ska skickas in till Priks och Sociologiska institutionen, försöker få det klart 

innan mötet.  

Vice ordförande  

Jag har deltagit under insparksevent och representerat Dynamicus därigenom, samt deltagit 

på examensgasquen och hållt tal. Jag har hanterat ett köp av marknadsföring, samt tagit 

kontakt med våra samarbetspartners inför terminen. Jag har fört vidare konversationen med 

Talent Company som har intresse av att hålla ett event i utbildningssyfte i april. Jag har 

även samtal med JobAgent/Pharus Tech för att utforma ett eventuellt samarbete.  

Administratörer  

Administratörjobbet har rullat på som vanligt, vi har fortsatt att acceptera medlemmar på 

hitract och i de olika facebook-grupperna. Inför årsmötet har vi även bokat Ihre-salen den 

17/5. Vi har varit med på Dynamicus event med fyrkamp och berättat om våra roller i 

föreningen. 

Ekonomiansvarig 

Har fixat täckningsrätt! Även haft möte med Josefin angående PVD-budget. Förutom detta 

har arbetet pågått som vanligt. 



 

 

Marknadsföringssamordnare 

Insparken är i full gång och störst fokus läggs på att marknadsföra denna och allt vad den 

innebär. Vi har under veckan publicerat årets första Dynamiquiz vilket hade tema ''Film: 

Kids'' i sann insparks-anda. Under kommande veckor kommer vi att publicera quiz även 

med de andra lagens teman. Jag har kontinuerlig kontakt med utskottet, vi har gemensamt 

beslutat att fram tills insparkens slut hålla våra möten digitalt för att underlätta arbetet som 

rör detta event.  

Evenemangssamordnare 

Sen senaste mötet har jag haft fortsatt nära kontakt med generalerna och jag och julia har 

även bokat in ett uppcheckningsmöte som ska ske nästa vecka. Jag har även fortsatt få tag i 

nation för examensgasquen och väntar bara på bekräftelse från VG. 

Utbildningssamordnare 

Sedan förra mötet har jag fortsatt jobba med guide-dokumentet till hemsidan. Det är ganska 

många aspekter som behöver uppdateras, så jag kollar exempelvis universitetets hemsida för 

att hitta rätt information att hänvisa till. Annars har jag följt upp kring arbetsmiljörapporten 

från förra terminen samt planerar uppstart för Näringsliv med Jakob. 

Idrottssamordnare 

Den här veckan har mitt främsta fokus i rollen legat i att försöka "marknadsföra" mitt 

utskott.  

Jag har tagit kontakt med vice ordförande i Samsek angående det möjliga uppkommande 

idrottseventet, och därmed fått lite information kring deras planering hittills. 

Ytterligare info kring detta kommer att skickas ut till oss under kommande vecka, och då 

antar jag att planeringen även börjar inom kort. 

PVD  

Vi hade igår 24/1 vårt första utskottsmöte med projektgrupperna. Vi har gått igenom vad vi 

har gjort hittills och satt en plan framåt samt delat dokument/överlämningar för att alla ska 

bli uppdaterade i sina roller. Förutom detta så har vi även fortsatt mailkontakt med företag 

och har också haft ett möte tillsammans med Lina gällande budget. 

Valberedningen 

Lite kort information om intresseanmälningar till valberedningen gällande styrelseposter.  

§ 6 Samordnarna har ordet 



 

 

Idrottsamordnare har hört av sig till Samsek om idrottevent. Intressekoll gällande eventet 

till oss i styrelsen. Funderar på om Dynamicus har för många event under våren. Spånar kring 

olika event och mängd event.  

Evenemangssamordnare har haft möte med generaler och kaptener efter Silent disco och 

försökt få kontakt med Västgöta nation.  

Utbildningssamordnare har haft möte med Samsek (samhällsvetenskapliga sektionen). 

Informerar vad som sades där och tar frågor till bordet gällande hållbarhet och förebyggande 

information som kanske ska börjas ta upp till insparken. Håller på att uppdatera PA-guiden.  

Marknadsföringssamordnare ska dela en Tiktok varje vecka från insparken och lägga ut 

examengasque bilder denna vecka. Information om sång-böcker och leverans.  

§ 7 PVD 

Första utskottsmöte är gjort och temat är satt. Finns numera 11 medlemmar i utskottet. 

Kickoff och fotografering är igång och planeras. Marknadsföringstips för PVD föreslås.  

§ 8 Riksmöte Priks 

Alice frågar om någon från styrelsen vill åka den 18 mars till Priks årsmöte i Linköping. 

Johanna vill åka.   

§ 9 Årsmöte 

Alice berättar att årsmöte är bokat den 17 maj i ihre-salen och att Upplands är bokat för 

sittning efteråt. Hon föreslår ett ”träffa styrelse”-event.  

§ 10 Terminsplanering 

Ordförande ber alla utskott skriva lite lätt om vad de gör i sitt utskott och sedan dela de med 

marknadsföringssamordnare för att marknadsföra utskottet lite. Uttrycks från samtliga i 

styrelsen att det är dags att använda Hitract mer som marknadsföringsforum. Styrelsen 

försöker hitta en extern revisor akut. Bal, tröjor, kickoff och utskott är några punkter som 

bollas idéer kring. Dynamicus-lopp konstateras behöver bli av till hösten. Önskemål kring 

Dynamicus quiz på plats av Marknadsföringssamordnare. Event som är på gång är Ants, 

Uppsala kommun, Assessio och Talent company.  

§ 11 PVD budget 

Ordförande och PVD har diskuterat budget. Informerar om planen kring budget för Pvd samt 

olika bidragsbortfall.   

Styrelsen ska ta beslut kring att ge Pvd en extra budget. Styrelsen godkänner beslutet.  

§ 12 Inspark 

Alyssa tar upp några frågor kring insparken och intresseanmälan om information samt 

förebyggande av tillägg i utbildning gällande psykisk ohälsa i insparken. Fler dokument eller 

riktlinjer kring problematiken ska göras. Ett förslag på förebyggande trygghet är 

trygghetsfaddrar. Kort genomdrag av nuvarande riktlinjer.  

§ 13 Övriga frågor  

Fotografering bokas in 12.15 7/2 och kickoff är bokad den 13/2, önskemål från ordförande om 

att börja mötet 15.45 den 13/2.  

§ 14 Sekreterarens punkt 



 

 

Inget att tillägga.  

§ 15 Återkoppling på mötet 

Givande information från hitract.  

§ 16 Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet strängt klockan 18.37 

 

 

_________________________ _________________________ 

Ordförande Alice Tegebro  Sekreterare Tuva Ärlemalm 

 

 

 

_________________________   

Justeringsperson Maja Axling 

 

 


